
Jaarverslag van de Archiefcommissie NVK 2015 
 
De Archiefcommissie kwam ook in het afgelopen jaar tweewekelijks bijeen om 
verder te gaan met de te archiveren stukken. 
Het papieren archief loopt door tot 2014 en zal conform de door de eerste 
commissie vastgelegde werkwijze, worden uitgezocht, gerubriceerd en 
gearchiveerd. 
 
De Archiefcommissie sprak vorig jaar haar zorg uit over de bij Shurgard 
opgeslagen dozen  vanwege de slechte klimatologische omstandigheden bij 
voornoemd bedrijf.  
Dankzij de hulp van de secretaresses Patty Smit en Girly Hooper zijn alle uit te 
zoeken dozen teruggebracht naar Domus Medica, waar zij voorzien van 
rubrieksnummer overzichtelijk staan opgesteld, hetgeen het werk voor de 
commissie aanzienlijk vereenvoudigt. 
 
De Archiefcommissie is zich bewust van het feit dat een deel hiervan tevens 
digitaal is opgeslagen, terwijl tegenwoordig geen papieren archief meer wordt 
bijgehouden. Het op de juiste wijze rubriceren van digitaal opgeslagen stukken 
is een uitdaging voor de toekomst. 
De houdbaarheid en leesbaarheid van gedigitaliseerde bestanden is geen 
zekerheid voor "eeuwig” ; een regelmatige update is mogelijk het werk voor 
toekomstige archiefcommissies. 
 
Intussen is er ook ruimte gecreëerd voor het Archief, waardoor het mogelijk is 
een aantal voor de NVK belangrijke boeken en parafernalia uit te stallen op het 
bureau. 
 
Het is met enige trots dat de commissie kan melden dat het bestuur 
toestemming heeft gegeven voor de ontwikkeling van de website voor de 
historie van de vereniging. De commissie heeft contact met een bedrijf gelegd 
en het proces is in volle gang! 
 
De tweede Archiefcommissie bestaande: Roelof de Boer, Robert Holl, Louis 
Kollée, Jan Verhage, Friederike Hakvoort-Cammel (voorzitter),Piet Schilte 
(adviseur), zal zich ook het komende jaar vol enthousiasme wijden aan het op 
juiste wijze opruimen van de bestanden, op het bureau ondersteund door Elise 
van Dam. 
 
Friederike Hakvoort-Cammel, 13 februari 2016. 
 


